
 

 

Please find an english version below! 
 

Stellenausschreibung TU Bootshaus 
 
Zum 15.05.2024 ist am Sportinstitut der Technischen Universität Clausthal die Stelle eines/r 

Mitarbeiters/-in am Bootshaus der TU Clausthal, 

auf 520,-€ Basis bis Ende Oktober 2024, zu besetzen.  

Wochenenddienste sind erforderlich, da das TU Bootshaus während der Saison von mittwochs bis 
sonntags geöffnet hat. 

Aufgabengebiete 
Vermietung von Booten, Betreuung des Bootshauses während unserer Öffnungszeiten in Absprache mit 
den anderen Beschäftigten, Reparaturen am Material und am Bootshaus.  

Euer Profil 
• Handwerkliches Geschick 
• Souveräner, freundlicher und professioneller Umgang mit Gästen 
• Bereitschaft zur Arbeit an Wochenenden 
• Wassersportaffinität (Segeln, Kanusport, Windsurfen, …) 
• Mobilität, um zum TU eigenen Bootshaus an der Okertalsperre zu gelangen 
 
Bei Interesse und/oder weiteren Fragen, meldet euch bitte bis zum 15.04.2024 bei Markus Lettke unter:  
markus.lettke@tu-clausthal.de 
 
 

Job advertisement TU Boathouse 
 
As of 15.05.2024, the Institute of Sport at Clausthal University of Technology is seeking to fill the position 
of a 

employee at the boathouse of the TU Clausthal, 

on a 520,-€ basis until the end of October 2024.  

Weekend duties are required as the TU boathouse is open from Wednesdays to Sundays during the season. 

Responsibilities 
Hiring out boats, looking after the boathouse during our opening hours in consultation 
with the other employees, repairs to equipment and the boathouse.  

Your profile 
• Manual dexterity 
• Confident, friendly and professional interaction with guests 
• Willingness to work at weekends 
• Affinity for water sports (sailing, canoeing, windsurfing, ...) 
• Mobility to get to the TU's own boathouse at the Okertalsperre 
 
If you are interested and/or have further questions, please contact Markus Lettke by 
15.04.2024 at: markus.lettke@tu-clausthal.de 


